



聖地牙哥北郡中文學校

2023-24 學年度硬筆寫字比賽



比賽日期和時間：10/14 (星期六上午)，比賽報到時間和組別，將視報名人數於 10/11 以電子郵件通知，報名時請務必填入正確電子郵箱地址。

比賽地點：Black Mountain Middle School

參加資格：1. 凡本校註冊學生且美國學校一年級或以上均可報名參加。
2. 由於時間及場地之限制，每組最多20人，以網路報名時間先後順序為錄取原則。

比賽組別：比賽組別將依學生年齡及實際報名人數分組。

比賽時間：三十分鐘，比賽開始後遲到超過五分鐘則算棄權，請準時報到。

比賽內容：各組考題由學校統一出題，以正楷書體為準，一切照考題格式書寫。

評分標準：1. 初選：錯字和錯誤標點符號超過總字數之百分之五，予以淘汰。
2. 複選：工整、勻稱 (30%)、筆力充足書寫清晰 (20%)、字格大小 (20%)、整體架構觀感 (20%)、錯字 (10%)。

注意事項：1. 一律使用鉛筆，書寫用具由學校提供。
2. 請勿將紙張覆蓋於考題上描寫，違規者將被取消比賽資格。

獎勵辦法：1. 每組錄取前三名及優勝數名。
2. 每位參賽學生於比賽當天將獲得「參加獎狀」及學生商店coupon。
3. 得獎學生將於 10/28 頒獎典禮中頒發獎盃/獎牌和獎金。

報名日期：9/16 9:00am 至 9/30 11:59pm

報名網址：<https://rb.gy/tix7b>

連絡方式：學藝活動組 - 寫字比賽 contests@sdcca-nccs.org



San Diego North County Chinese School 2023-24 Chinese Character Handwriting Contest



Date & Time: October 14, Saturday morning. Check-in time & Contest Group will be sent via email on October 11. **Please make sure you provide the correct email when you register.**

Location: Black Mountain Middle School

Eligibility:

1. Students who are enrolled in NCCS and attend 1st Grade and up at their regular school are qualified to participate.
2. Due to the limited time and space, no more than 20 participants in each group and the priority will be according to the time stamp on the registration form. First comes first served.

Groups: The participants will be divided in groups according to their age/Grades in their regular school and the number of registered participants.

Contest time: 30 minutes per group
Participants will be disqualified if late for 5 minutes or more after the contest starts.

Content: Tests will be provided by school. Students shall use the traditional or simplified Chinese writing technique with the proper stroke order.

Grading Policy:

1. **Paper with more than 5% mistakes will be screened out during the first round of evaluation.** Accuracy will be graded based on both characters and punctuations.
2. Proper Balance (30%), Neatly Print (20%), Size/Proportion (20%), Appropriation (20%), Mistakes (10%).

Must Know:

1. School will provide pencils, erasers and writing paper.
2. Tracing is not permitted and would lead to disqualification if found.

Awards:

1. Awards will be given for 1st, 2nd, and 3rd places and a couple of honorable mentions.
2. All participants will receive a certificate of participation and student store coupon.
3. Winners will receive trophy/medal and awards during the award ceremony on 10/28 at school.

Registration Period: 9/16 (Open at 9:00am) ~ 9/30 (Closed at 11:59pm)

Registration Link: <https://rb.gy/tix7b>

Contact: School Contest Committee contests@sdcca-nccs.org